
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 24. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1858 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1858:  

” Hvor stor en omsætning har Sundheds- og Ældreministeriet over de sidste 3 år pla-

ceret hos Kammeradvokaten? ” 

 

Svar på spørgsmål 1858: 

Jeg kan oplyse, at Sundheds- og Ældreministeriet i perioden 2017-2019 har haft udgif-

ter til Kammeradvokaten på i alt ca. 27,5 mio. kr. Af de samlede udgifter kan alene ca. 

2,7 mio. kr. henføres til selve Departementet og ca. 1,4 mio. kr. til Statens Serum In-

stitut. 

 

Jeg skal samtidig i denne forbindelse ikke undlade at bemærke, at Sundheds- og  

Ældreministeriet i samme periode har haft udgifter til andre advokater på i alt  

ca. 20,1 mio. kr. 
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